
Právnická fakulta Univerzity Karlovy  
Pracovní skupina pro propagaci vůči uchazečům  

  
  

Zápis ze schůze Pracovní skupiny pro propagaci 
konané 23. listopadu 2022 od 19.30  

  
  

----------------------------------------------------Návrh programu---------------------------------------------------  
  
Program:  
 

1. Zahájení přijímacího řízení pro rok 2023/2024 
2. Propagační akce – NaKarlovku, Den otevřených dveří 
3. Propagační předměty  
4. Výpomoc na OK 
5. Teambuilding 
6. Nábor nových členů do Pracovní skupiny z řad prváků 
7. Různé  
8. Příští setkání PS 

----------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 Zápis:  
Lada Reisnerová představila plán schůzky. 
 

1. Zahájení příjimacího řízení 
 
Petr Hrebenár oznámil spuštění přijímacího řízení. Paní proděkanka seznámila s informacemi 
týkajícími se kupónu na zkoušky SCIO. Uchazeči, kteří podají a zaplatí přihlášku, dostanou 
zadarmo jednu zkoušku OSP a jednu zkoušku SCIO. Přijímací řízení končí 31.3.  
 
Martin Neumann se zeptal, zda se slevový kupón uchazečům automaticky propíše do systému 
SCIO. Paní proděkanka jej ujistila, že by měl. 
 

2. Propagační akce 
 
Lada Reisnerová seznámila s harmonogramem dne na akci NaKarlovku, konající se již sobotu 
26.11. Studenti mají sraz v 8:00 na fakultě, předpokládaný konec je v 16:00. 
 
Poptával se další student, který by se připojil na akci v Košicích a doplnil tým Emila Hodála. 
Bohužel nikdo z přítomných nemá čas. Poptá se externista.  
 
Na akci Praha Gaudeamus se přihlásili: Roman Kužel na dny 24. a 26. 1., Kateřina 
Pechmannová na všechny dny, Bára Hrotková na dny 24. a 25. 1, Adam Bařínka na dny 24. a  
25. 1., Jakub Kozumplík – na dny 25. a 26. 1., Filip Thiemel na 25. 1.  
Shodlo se na ideálním počtu 6 lidí na stánek s ohledem na zkušenosti z Gaudeamus Brno. 
Vytvoří se tabulka, kam se každý bude moci dopsat.  
 
K organizaci DOD se vytvoří užší skupinka. Martin Neumann se přihlásil s pomocí, dále Roman 
Kužel a Bára Hrotková.  
Adam Bařinka se bohužel nemůže DOD zúčastnit. Jakub Ševčík nabídl nárazovou pomoc, stejně 
tak Emil Hodál (externista).  



Proběhla reflexe tvorby videa z dronu, které organizoval Alan Kotula. Alan poděkoval 
pomocníkům a podotkl, že se příliš členů skupiny nezapojilo. Apeloval na větší účast a pomoc 
pro další akce. Povedlo se na nějaký záběr zapojit i pana děkana. Počasí nepřálo, tedy nemohlo 
proběhnout natáčení z venku budovy. Celkově proběhlo natáčení bez problému. Cílem je 
prezentovat video od nového roku. Hotové by mělo být do konce listopadu.  
 
Pracovní skupina se zapojí do organizace Noci fakulty. Michal Říha prezentoval situaci ohledně 
ztížené organizace a vizi pomoci Pracovní skupiny na Noci Fakulty. Noc fakulty se stává jednou 
z akcí, na které se Pracovní skupina bude aktivně podílet, od počáteční organizace po výkonnou 
produkci atp.  
 
 

3. Propagační předměty 
 
Petr Hrebenár připomněl akci k natáčení propagačního videa pro studium LL.M. Toto bude 
probíhat za denního světla. Přihlásili se: Honza Pavlínek, Martin Neumann, Jakub Ševčík, 
Valdemar Vokálek, Lada Reisnerová, Kateřina Pechmannová, Alan Kotula, Roman Kužel, 
Tereza Uriková, Laura Taranu, Bára Hrotková, Martin Spousta, Bára Hypšová, Sára 
Zelenko, Adam Bařinka a Johanka Žižáková. Vytvoří se organizační skupina na Messengeru, 
ve které se dohodne termín natáčení. 
 
Dalším tématem byly placky, nad jejichž vzhledem se vznesla debata. Paní proděkanka 
představila starší návrhy. Valdemar Vokálek říká, že by placky měly více sdělovat „Práva 
v Praze“, „Facultas Iuridica“ apod. Roman Kužel a Martin Spousta vyjádřili oblibu placek 
„PFUK YOU!“. Nikdo nepřišel s novým návrhem. Loga placek na DOD se odhlasují na 
Facebooku. Bude potřeba pomoci s výrobou placek na Oddělení komunikace. 
 
Proběhla debata k propagačním předmětům. 
 
Studenti se shodli na následujícím ohledně evaluace propagačních předmětů: 
 

- Obliba skleněných hrnečků (Tereza Uriková poznamenala, že tyto měly na 
Gaudeamus Brno úspěch) 

- Neobliba reflexních pásek (Martin Spousta poznamenal, že si je nikdo nechtěl brát) 
- Popularita plátěných tašek (Valdemar Vokálek ze zkušenosti z Gaudamus Brno 

dovodil, že o tyto mají uchazeči velký zájem) 
- Potřeba papírových desek na materiály (Valdemar Vokálek podotkl, že materiálů 

máme opravdu mnoho a desky by nejen pomohli uchazečům odnést si všechny 
materiály neponičené, ale také by ulehčily práci při jejich rozdávání); Mgr. Frnochová 
přislíbila jejich dodání již Na Karlovku a následně i na DOD 

- Obliba čokoládek. Valdemar Vokálek je pochválil. Uchazeči o ně mají velký zájem. 
Martin Spousta souhlasil. 

- Roman Kužel pochválil úderné logo „Práva v Praze“ a celkovou sbírku propagačních 
předmětů z Gaudeamus Brno. Líbily se mu záložky, propisky, gumový medvídci a 
brožury. Martin Spousta souhlasil. 
 

Studenti debatovali nad následujícím ohledně merche a propagačních předmětů: 
 

- Valdemar Vokálek navrhl malé džusíky s logem fakulty. Uchazeči na akcích mají o 
nápoje velký zájem. 



- Michal Říha navrhl krytky na kameru počítače. Petr Hrebenár oponoval, že raději ne, 
že již viděl rozbité displeje notebooků.  

- Michal Říha upozornil na merch Pedagogické fakulty a jejich love brand, „pedf 
rodina“. Mohli bychom se jimi inspirovat. Kateřina Pechmannová souhlasila. 

- Roman Kužel se přidal k chvále, ocenil využití recyklovaných materiálů. 
- Petr Hrebenár osvětlil, že nad větším užíváním recyklovaných materiálů se již vedou 

debaty s Oddělením komunikace. 
- Lada Reisnerová zmínila papírové diáře. Spíše nad nimi panovala neshoda. 
- Lada Reisnerová navrhla ponožky s brandem PFUK. Tento nápad se zalíbil, souhlasil 

s ním Valdemar Vokálek, Laura Taranu. Adam Bařinka podotkl, že toto 
zprostředkovává mnoho společností. 

- Tereza Uriková navrhla tetování symboly paragrafů jako grafiku. Kateřina 
Pechmannová souhlasila. 

- Mgr. Frnochová oznámila rozšíření propagačních předmětů o nákrčníky. Vojtěch 
Tomášek zpochybnil, zda o ně bude vůbec zájem. Adam Bařinka, Jonáš Stoilov a 
Roman Kužel o ně projevili zájem. 

- Proběhla debata o tričkách pro uchazeče. Bude se v ní pokračovat na jaře.  
- Proběhla debata o eshopu. Paní proděkanka a Mgr. Frnochová vysvětlily, že jde o 

složitý proces, na kterém se postupně pracuje. 
 
Mgr. Frnochová navrhuje další schůzku na Oddělení komunikace za účelem rozšíření 
propagačních předmětů. 
  
Cvičebnice OSP za slosování kvízů z Gaudeamus Brno byly odeslány výhercům. 

 
4. Výpomoc na OK 

 
Mgr. Frnochová představila harmonogram, s čím bude potřeba pomoci v následujících 
měsících na Oddělení komunikace. 
 
30. 11. proběhne Juniorská univerzita, prezentovat o PFUK budou Bára Hrotková a Lada 
Reisnerová. 
 
13. 12. proběhne Vánoční koncert UK. Jako dobrovolníci se nahlásili: 

– Od 16:00 – Martin Neumann 
– Od 18:00 – Tereza Uriková, Roman Kužel, Kateřina Pechmannová (jako záloha Filip 

Thiemel) 
 
Na fakultě proběhla velmi úspěšná skupinová prohlídka dětí z MŠ. Sklidilo to velký úspěch, 
exkurze budou pokračovat pro všechny druhy škol – MŠ, ZŠ a SŠ. Pracovní skupina bude 
nápomocná. 
 
Právnická fakulta zvažuje účast VĚDAFEST. Tématem jsou „kořeny vědy“.  
 

5. Teambuilding 
 
Proběhla debata k programu teambuildingu 9. 12. Studenti chtějí zkusit vymyslet chytlavé 
slogany a nové aktivity na DOD. 
 



6. Nábor nových členů 
 

Proběhla diskuze o prvácích, kteří se přihlásili na výzvu k doplnění PS. Proběhl předvýběr na 
základě jejich motivačních dopisů, poté 10 vybraných zájemců natočilo své krátké propagační 
video a hlasováním členové PS vybrali: Eliška Opatová, Juraj Štefunko, Tadeáš Kříž, Fanda 
Vlasák, Františka Drozdeková, kteří se podle svých možností zapojí do nadcházejících 
propagačních akcí. 
 

7. Různé 
 
Opět byl vznesen dotaz, zda by někdo nemohl jet na akci Košice, nicméně se ukázalo, že 
nikdo nemůže, zůstane to tedy na vybraném „externistovi“ (studentce nebo studentovi mimo 
PS). 
 

8. Příští setkání PS 
 
Proběhne online před DOD. 
 
Přítomní:  
 
Doc. PhDr. Marta CHROMÁ, Ph.D., proděkanka  
  
Mgr. Lucie FRNOCHOVÁ, oddělení komunikace PF UK 
 
JUDr. Michal ŘÍHA 
   
Adam BAŘINKA (online i naživo), Kateřina DOSTÁLOVÁ (online), Petr HREBENÁR, Barbora 
HROTKOVÁ, Jan PAVLÍNEK, Kateřina PECHMANOVÁ, Lada REISNEROVÁ, Alan 
KOTULA, Adam KOŘÍNEK, David KABELKA (online), Roman KUŽEL, Jakub ŠEVČÍK, 
Vojtěch TOMÁŠEK (online i naživo), Martin NEUMANN, Valdemar VOKÁLEK, Sára 
ZELENKO, Johana ŽIŽÁKOVÁ (online), Martin SPOUSTA, Tereza URIKOVÁ, Laura 
TARANU, Jonáš STOILOV, Barbora HYPŠOVÁ, Jakub KOZUMPLÍK, Filip THIEMEL, Emil 
HODÁL (externista, pouze na část schůze) 
  
Zapsala: Lada Reisnerová  
Potvrdila: Marta Chromá 


